
Agent Rossiego: Wybierze klub, gdzie będzie mógł wygrać

News - ASRoma.pl

Nie wiadomo gdzie wyląduje w przyszłości Giuseppe Rossi. Zagadką jest

również powrót  gracza do dawnej formy. Byłego piłkarza Parmy łączono

też latem z Romą. Krótkiego wywiadu dla Radio Kiss Kiss udzielił agent

piłkarza, Federico Pastorello.

 

- Giuseppe ma chęć zmiany otoczenia, jednak nie chce uzależniać od pośpiechu

opuszczania zespołu i klubu, gdzie czuje się dobrze, tylko dlatego, że chce zmiany.

Jest klasowym graczem, uda się tam, gdzie będzie najlepiej dla niego, tak do Włoch

jak i do Australii. Wybierze klub, który zagwarantuje możliwość wygrywania czegoś,

aby wrócił na swój poziom.
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